



**Die Geschichte vom Travelbanner der Tower Mice
The History of the travel banner of the Tower Mice**

Horst Naumann, Gründer / Founder Tower Mice Bingen

In addition to the explanation of our club badge in Bulletin December 2018 I like to tell the history of our travel banner.

After we had come up with the name for our club, "Tower Mice", Daniela and I thought about the design for a travel banner.

As coincidence would have it, there is a sign-posted path in Bingen leading to the nicest spot there.

An American had suggested and realized it.

The path is marked with red mice. We liked these red mice so much that we chose them as our travel banner. We asked the American lady who had created them, if we could use them for that purpose.

After we got her permission, I made a copy of one of the mice and replicated it several times.

And that's how our club got a suitable travel banner.

Translation: Harald Johnson

Ergänzend zur Erklärung unseres Klub-Badges im Bulletin Dezember 2018 möchte ich hier über die Geschichte unseres Travelbanners berichten.

Nachdem der Clubname Tower Mice gefunden war, machten sich Daniela und Horst Naumann Gedanken über einen Travelbanner.

Der Zufall half; in Bingen gibt es einen markierten Weg, der zu den schönsten Ecken von Bingen führt.

Eine Amerikanerin hatte diese Idee für Bingen vorgeschlagen und realisiert.

Der Weg ist mit roten Mäusen markiert. Diese roten Mäuse gefielen uns so gut, dass wir sie zu unserem Travelbanner auserkoren. Korrekterweise fragten wir die Amerikanerin, die die „Roten Mäuse“ kreiert hatte, ob wir diese als Travelbanner benutzen dürfen.

Nachdem wir ihr Einverständnis hatten, machte Horst eine Kopie von einer Maus und begann mehrere davon herzustellen.

So hatte der Club ein passendes Travelbanner